
Zápis ze 14. shromáždění Evropská 530/26 
 
Datum shromáždění: 18. září 2014, 18–19 hod 
Místo konání: školicí místnost Domova mládeže Studentská 10 
 
Přítomni: Z. Vosiková, zástupce Městské části zplnomocněná starostkou MČ pí 
Kousalíkovou, Garcíovi, Havlíkovi, Hoffmannovi, Horáčkovi, Kešelj, Kučovi, Ledvinovi, 
Míkovi, Šípek/Bielava, Vondruškovi 
 
Zastoupeni plnou mocí: Keil, Kopecký, Malý, Pavlovská/Petrellese, Podaný, Veselý 
 
Nepřítomni: Ondrouškovi, Pýcha, Somolovi, Šmatlákovi, Vinš, Sachr, s.r.o.,  
 
Shromáždění bylo usnášeníschopné (79 % vlastníků). 
 
Průběh jednání řídil D. Ledvina. 
Zápis: Garcíová, zápis prezence: V. Mík, zápis hlasování: F. Šípek 
 

1. Oproti původnímu programu, kde kromě zvolení zástupců se mělo hlasovat 
o změně stanov, došlo těsně předem ke zjištění závažné okolnosti. Ačkoli jsme plánovali 
poloviční změnu, ještě nikoli podle NOZ (lhůta je 2 roky), a to pouze k redukci zástupců 
z 8 na 4, není možné změnu stanov provést bez přítomnosti notáře. Ti jsou však plně 
vytíženi zápisy s.r.o. a nebylo možné pro daný termín nikoho sehnat.  
 
Z tohoto důvodu byl bod jednání vypuštěn, a podle původních stanov byl doplněn počet 
členů výboru na původních 5 kooptováním dvou členů původního výboru. Místo revizora 
máme opět kontrolní komisi s třemi členy. Toto opatření bude platné do přijetí nových 
stanov podle NOZ, pak budou mít orgány redukovaný počet zástupců.  
 
Původní nominace členů výboru:  
Ondřej Vondruška 
Michal Horáček  
David Ledvina 
 
doplněna o: Václav Mík a Petr Podaný.  

- schváleno 100% hlasů 
 
Nominace revizora: 
Daniela Petrellese 
 
doplněna o členy KK: Filip Šípek a Orlando García.  

- schváleno 100 % hlasů 
 
Na příští shromáždění, po přípravě změny stanov, se přesouvá též vyčíslení a schválení 
plánu investičních akcí a event. úprava výše příspěvku.  
 

2. Různé 
Kolárna – kola uschovaná v kolárně je třeba označit jménem vlastníka (pro případ úklidu 
kolárny) 
Dvorek – několik dobrovolníků provedlo úklid dvorku, je třeba, aby se zúčastnili i další, 
protože dvorek zarůstá a zapadává větvemi a listím. 



Pí Kučová vyjádřila poděkování předsedovi výboru za dosavadní práci, které věnuje 
značnou část svého volného času. Navrhuje, aby členové nového výboru vedli statistiku, 
kolik se práci věnují, a podle toho byli i odměňováni. 
 

Přílohy k zápisu jednání (všechny přílohy budou též zveřejněny na webu společenství 
www.evropska530.cz:  

Program shromáždění, Prezenční listina, Statistika hlasování, Kvóra hlasování 


